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Omlouvám se, ale na to, abych naspal delší článek, jsem dost unavený. Proto vám napíšu
alespoň takovou krátkou upoutávku.      Dnes jsem se byl opět projet na kole. Docela mi vadí,
jak je to Pardubicko ploché. Kromě jednoho kopečku, který jsem dnes s velkou radostí objevil.
Je to pořád jednotvárná rovinka. Holt si budu muset pořídit větší tácy, ať toho využiju.

  

Cestou přes les z Vysokého Chvojna do Holic po nádherné cyklistické stezce lesem jsem
narazil na ženu, která byla zcela zjevně vyčerpaná, dezorientovaná a bezradná.

  

Co se dělo dál sem napíšu v co nejkratší době. Ale teď už mě vážně omluvte, protože jsem už
opravdu hodně ospalý. Zatím se tedy těšte na rozuzlení příběhu.
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